
Referat styremøte Hordaland skytterkrets 4.10.2022.

Sak 1. 
Orientering fra sist styremøte.
Kretsen fikk purring på oppdatering av opplysninger til DNB. 
Kasserer kunne ikke se å ha mottatt melding før purring kom. 
Oppdatering er lagt inn i nettbanken.

Krav om kretskontingent er sendt ut til alle lag.
Betalingsfrist er satt til 31.10.2022.

Sak 2.
Elektronikkdommerkurs.
Nok en gang er oppdatering av dommersertifikat utsatt til utgangen av 2023. Det betyr at vi ikke vil ha 
oppfriskingskurs eller dommerkurs i 2022.
Knut Tore jobber videre med å få til 1-2 elektronikkdommerkurs innen utgangen av 2022. Det er stor manko 
på elektronikkdommere, både rifle og pistol.
Vi har budsjettert med dommerkurs i 2022, og vi satser på å få i stand kurs i løpet av høsten.

Sak 3.
Tildeling av midler.

Følgende midler er budsjettert i 2022.
Støtte til skyttere/lag: kr 100 000 (pistol kr 50 000, rifle kr 40 000, leirdue kr 10 000).
Pott landslagsskyttere (kr 30 000).
Pott fra Vestland Idrettskrets, øremerket paraidrett (kr 30 000).

Søknadsmassen var i år veldig lav.
Kriterier for å få tildelt støtte er at lag/personer faktisk søker om støtte. Unntaket er skyttere som er på ulike 
landslag. Der deles potten mellom skytterne.

Pistol
Det var kun ett lag innen pistol som hadde sendt inn søknad innen tidsfristen.
Total søknadsmasse var over kr 50 000.
Søknadene (pistolklubben hadde sendt inn søknad på 2 ulike tiltak) er til fremme av aktivitet for ungdommer.

Vedtak: Bergen pistolklubb får tildelt kr 50 000 i støtte til utstyr og ungdomsskyting.

Rifle
Det var kommet inn 4 søknader innen rifle.
Laksevåg ssl søkte om støtte til utstyr og elektroniske skiver
Amalie Evensen søkte støtte til idrettslig aktivitet
Laksevåg ssl søkte,  på vegne av Marija Vucenovic, om støtte til idrettslig aktivitet.
Voss Msl søkte om støtte til dekning av baneleie når laget arrengerer 50m stevner i Voss idrettshall.

Samlet søkesum overstiger budsjetterte midler (kr 40 000).

Vedtak:
Voss MSL støttes fullt ut for søkt støtte (kr 4 540)
Laksevåg ssl får støtte med kr 35 460 til utstyr og elektroniske skiver. Laget blir gjort oppmerksom på at 
laget også har mulighet til å søke om breddemidler (fra Forbundet).

Ingen lag innen leirdue har søkt om støtte. Budsjetterte midler, kr 10 000, ble overført til rifle.
Kr 10 000 tildeles Marija Vucenovic til idrettslig aktivitet.



Amalie Evensen får støtte gjennom å være en del av landslaget. Hennes støtte går av potten til 
landslagsskyttere.  Den er kr 30 000.

«Stipend» landslagsskyttere.

Potten for landslagsskyttere fordeles  på følgende måte:

Ole Martin Halvosen (Øygarden ssl) kr 7500
Amalie Evensen (Os ssl) kr 7500
Anita Bjørkedal (Sartor ssl) kr 7500
Espen Unneland (Bergen Leirdue) kr 7500

Paramidler.
Ingen lag har sendt inn konkret søknad om støtte til paraskyting.
I perioden 21.-27. november vil integreringskonsulenten paraskyting i forbundet, Gyda Winther, komme til 
Bergen for å møte lokale lag som har paraskyttere.
Hordaland skytterkrets vil informere lagene om møtet og mulighetene å diskutere med Gyda Winther om hva
som trengs for å kunne starte med skyting for parautøvere. I den sammenhengen vil også søknadsfristen for å
søke om støtte til paraskyting, midlene fra Vestland Idrettskrets, utvides til 1.desember 2022. Denne 
informasjonen sendes ut til lagene.

Foldnes, 5.10.2022

Geir M. Rolland
referent.


